

Version française à la page 7



STUDIO CHEZ HELLY BARN HUNT ASSOCIATION



OFFICIAL TRIAL

EVENT DATE

March 29-30, 2025

TRIAL OPENS

February 13, 2025 7pm

CLOSING DATE

March 13, 2025

ADDRESS

335, rue du Père-Lalemant, Trois-Rivières, QC, Canada

CLASSES

Each day : Two trials, one
Instinct, one Crazy8, one Line
Drive

Day of Show entries accepted, half
hour before each class/level
Competitor Rule Book Page 18, Part 14

Late and/or Day of Show entries are
not guaranteed and will be accepted
only up to judging limits.

Confirmations will not be sent for
late entries

JUDGE

Rayann Bullock, BHAJ-296A, Athol, MA
Cynthia Sandison BHAJ-252A, St. Catharines, ON (RBJ only)

Rayann Bullock will judge and design all classes. Cynthia Sandison will act as relief judge. Judges are limited to 8 hours of judging and a maximum run value, which will require this Club to limit entries accordingly.

FEES

30\$+ tx (34.49\$) per class, 15\$+tx (17.25\$) for Instinct and Line Drive
Late entries :33\$+tx (37.94\$) per class, 17\$+tx(19.55\$) for Instinct and Line Drive

Accepted payment methods: Cash, Transfer or Credit (via website)
Entry fees must accompany all entries to be valid.

Chair

Line Roberge
studiochezhelly@gmail.com

Secretary

Emilie Seney
concoursstudiochezhelly@gmail.com

This event is held on a private property that is not handicapped accessible.

SCHEDULE

Official Event Start time : 9 am
General briefing : 15 minutes before event start time

Facility & check-in opens **one** hour before the trial starts

Line Drive will run first. Crazy 8 will run after Open. All other classes are consecutive.

Same Day Move Up Accepted TRIAL TO TRIAL & DAY TO DAY

Entries accepted via DogShow.ca



Form for mail in or email entries at the end of the premium

HEIGHT DIVISIONS

Small Dogs: 15" & under Medium Dogs: 15.1" to 22" Large Dogs: Over 22"

TRIAL GROUND

Ring

Indoor, Heated, on rubber matting

Blind

8x19, indoor, max 5 dogs

Spectators are allowed in the Studio, videotaping allowed with permission of the Chair or Secretary on site. Trial grounds cover the entire indoor space and the adjacent outdoor space, as per map.

Entries limited to 240 MRV per day



For more information about the EVENT SITE and any UPDATES visit us at
Website: [Studio chez Helly](#) / Social media: [FaceBook](#)

Studio Chez Helly
Line Roberge,
Cloé Poulin-Collins,

Committee
Céline Fabre,
Line Roberge,
Emilie Seney,
Cloé Poulin Collins

EXHIBITOR INFORMATIONS:

Complete rules are available on the Barn Hunt website for your review.

[All Rule Books](#)

Bitches in Season must run with clean, dry, **fitted** panties at the END of the class. Crating **MUST** be outside (in car).

Refunds: No refunds, cancellations or changes will be made after the registration closing date, unless canceled by us. Any refund will be charged a 10% fee.

Food: No service on site, plan your lunch. There are many restaurants and groceries in the area.

COVID and Contagious illness: All government regulations regarding COVID will be in place. The complete list will be published in the final confirmations. Failure to comply with these rules will result in expulsion from the site without refund.

Both humans and your dogs are prohibited to be on site if they currently have symptoms of any transmissible illness, had symptoms of any transmissible illness in the last 14 days or had been in direct contact with a sick person (or dog) in the last 14 days. Failure to comply will result in expulsion from the site without refund.

Awards: New title ribbons and/or rosettes will be available at this trial. Special awards may be offered at this trial.

A dog may be entered in both the Instinct and Novice classes in the same trial until the dog has earned the RATN title, after which it can no longer be entered in Instinct. Dogs earning a title may be moved up to the next class for the next trial. This is at the handler's discretion and is not required under Barn Hunt regulations. Move-up forms will be available at the Secretary's desk. The schedule and running order will be determined once registration is closed.

This is a private area, please minimize barking, pick up behind your dog promptly and keep your dogs on a leash at all times, except in the ring. A handler who shows aggressive treatment towards his dog, the public or other handlers will be forced to leave the premises, without reimbursement.

All dogs must be on a short leash (6' or less) and under control while on trial grounds. Approved collars include flat snap or buckle collars of solid construction and leather or nylon leads. Limited slip martingale collars are allowed. Single-piece slip collars/leads are allowed. Harnesses are allowed. Dogs MUST run "naked", without a collar/harness.

Judge of Record and Event Official dogs may be judged prior to the official start time or as the first blind(s) of the Event

Permission has been granted by the Barn Hunt Association to Studio chez Helly for the holding of these Barn Hunt trials under BHA Rules and Regulations.

EMAIL OR MAIL-IN ENTRY

29-30 March 2025

OWNER

First Name:	Last name:
Phone number	Email
Address:	

DOG

Call name :	Breed :	
Height :	BH #	Sex: M F

CLASSES

(Circle A or B)

Trial 1	Line Drive	Instinct A B	Novice A B	Open A B	Crazy 8	Senior A B	Master A B
Trial 2			Novice A B	Open A B		Senior A B	Master A B
Trial 3	Line Drive	Instinct A B	Novice A B	Open A B	Crazy 8	Senior A B	Master A B
Trial 4			Novice A B	Open A B		Senior A B	Master A B

Send by email : concours@studiochezhelly.ca

Or mail to : Emilie Seney, 1360 ch des Pins, Trois-Rivières QC, G8W 2L3

Please dont send money or check, you will receive payment informations

CERTIFICATION OF AGREEMENT UPON ENTRY OF DOG I certify that I am the actual owner of the dog, or that I am the duly authorized agent of the actual owner whose name I have entered above. In consideration of the acceptance of this entry, I (we) agree to abide by the rules and regulations of the Barn.Hunt Association, LLC in effect at the time of this event, and by any additional rules and regulations appearing in the premium list for this event, and further agree to be bound by the liability waiver enclosed with my entry. I (we) certify and represent that the dog entered is not a hazard (dog or human aggressive) to persons or other dogs. This entry is submitted for acceptance on the foregoing representation and Agreement. I (we) agree to conduct myself (ourselves) in accordance with all Barn HuntAssociation, LLC Rules and Regulations and to abide by any decisions made in accordance with them.

I (we) agree that the Club holding this event has the right to refuse this entry for cause which the Club shall deem sufficient. In consideration of the acceptance of this entry and of the holding of this event and of the opportunity to win prizes, ribbons, and/or trophies, I (we) agree to hold Barn Hunt Association, LLC, Studio chez Helly, their members, directors, governors, officers, agents, or event secretary, and the owner and/or lessor of the premises and any provider of services that are necessary to hold this event and any employees or volunteers of the aforementioned parties, and any BHA LLC approved judge, judging at this event, harmless from any claim for loss or injury which may be alleged to have been caused directly or indirectly to any person or thing by the act of this dog while in or about the event premises or grounds or near any entrance thereto, and I (we) personally assume all responsibility and liability for any such claim; and I (we) further agree to hold the aforementioned parties harmless from any claim for loss, injury or damage to this dog. Additionally, I (we) hereby assume the sole responsibility for and agree to indemnify, defend and save the aforementioned parties harmless from any and all loss and expense (including legal fees) by reason of the liability imposed by law upon any of the aforementioned parties for damage because of bodily injuries, a pop including death at any time resulting therefrom, sustained by any person or persons, including myself (ourselves), or on account of damage to property, arising out of or in consequence of my (our) participation in this event, however such, injuries, death or property damage may be caused, and whether or not the same may have been caused or may be alleged to have been caused by the negligence of the aforementioned parties or any of their employees, agents, or any other persons.

Name _____ Signature _____ Date _____



STUDIO CHEZ HELLY BARN HUNT ASSOCIATION



CONCOURS OFFICIEL

DATE DE L'ÉVÉNEMENT

29-30 mars 2025

OUVERTURE DU CONCOURS

13 février 2025, 19h

DATE DE FERMETURE

13 mars 2025

ADRESSE DU CONCOURS

335, rue du Père-Lalemant, Trois-Rivières, QC, G9A 5N5

CLASSES

Chaque jour : Deux concours, un Instinct,
un Crazy8 et un Line Drive

Inscription le même jour acceptées, jusqu'à
30 minutes avant le début de la classe.
Competitor Rule Book Page 18, Part 14

Les inscriptions tardives et/ou le jour du
concours ne sont pas garanties et seront
acceptées jusqu'à la limite de jugement.
Aucune confirmation pour les inscriptions
tardives.

JUGE

Rayann Bullock, BHAJ-296A, Athol, MA
Cynthia Sandison BHAJ-252A, St. Catharines, ON (RBJ seulement)

Rayann Bullock jugera toutes les classes. Cynthia Sandison agira à titre de juge remplaçante. Les juges sont limités à 8 heures de jugement et un maximum de 'run value' qui oblige le Club à restreindre les inscriptions.

FRAIS

30\$+ tx (34.49\$) par classe, 15\$+tx (17.25\$) pour Instinct et Line Drive
Inscriptions tardives : 33\$+tx (37.94\$) par classe, 17\$+tx(19.55\$) pour Instinct
et Line Drive

Modes de paiement acceptés : Comptant, Virement ou Crédit (via site internet)
Les frais d'inscription doivent être payés pour que l'inscription soit valide.

Présidente

Line Roberge

studiochezhelly@gmail.com

Secrétaire

Emilie Seney

concours@studiochezhelly.ca

Cet événement se déroule sur une propriété privée non accessible aux personnes handicapées.

Horaire

Heure officielle de début du concours : 9h

Briefing général : 15 minutes avant le début du concours

L'enregistrement ouvre une heure avant le début du concours.

Le Line Drive aura lieu en premier. Crazy 8 aura lieu après le Open. Toutes les autres classes sont consécutives. Passage au niveau supérieur le jour même accepté CONCOURS à CONCOURS et dans la même journée

Inscriptions acceptées par Dogshow.ca



Formulaire pour inscription par email ou par la poste à la fin du document

CATÉGORIE DE HAUTEUR

Petits chiens : 15" et moins Chiens moyens : 15,1" à 22" Grands chiens : Plus de 22"

TERRAIN DU CONCOURS

Enceinte

Intérieur, Chauffé/Non climatisé, Sur une surface antidérapante en caoutchouc

Aire d'attente

8x19, intérieur, Max 5 chiens

Les spectateurs sont autorisés dans le Studio et peuvent filmer avec la permission du président ou de la secrétaire sur place. Le lieu du concours couvre tout l'espace intérieur et les espaces extérieurs adjacents, selon la carte.

Maximum de 240 MRV par jour/ juge



Pour plus d'informations sur le SITE DE L'ÉVÉNEMENT et toutes les MISES À JOUR, visitez-nous à
Site Internet : [Studio chez Helly](#) / Réseaux sociaux : [FaceBook](#)

Studio Chez Helly
Line Roberge,
Cloé Poulin-Collins,

Comité
Céline Fabre,
Line Roberge,
Emilie Seney

INFORMATIONS DES PARTICIPANTS:

Les règles complètes sont disponibles sur le site Web du BHA.

[Tous les livres de règlements](#)
(En anglais seulement)

Les **chiennes en chaleur** doivent courir avec une culotte ajustée à la FIN de la classe. L'attente doit se faire à l'extérieur (dans votre auto).

Remboursements : Aucun remboursement, annulation ou modification ne sera effectué après la date de clôture des inscriptions, sauf annulation de notre part. Tout remboursement sera facturé de frais de 10%.

Alimentation : Aucun service sur place, prévoyez votre lunch. Il y a de nombreux restaurants et épiceries dans les environs.

COVID et maladies contagieuses : Toutes les réglementations gouvernementales concernant la COVID seront en place. La liste complète sera publiée dans les confirmations finales. Le non-respect de ces règles entraînera l'expulsion du site sans remboursement.

Il est interdit aux humains et à vos chiens d'être sur place s'ils présentent à ce moment des symptômes d'une maladie transmissible, ont eu des symptômes d'une maladie transmissible au cours des 14 derniers jours ou ont été en contact direct avec une personne (ou un chien) malade au cours des 14 derniers jours. Le non-respect entraînera l'expulsion du site sans remboursement.

Prix : Des rubans et/ou rosettes de titre seront disponibles lors de ces concours. Des prix spéciaux peuvent être offerts lors de ces concours.

Un chien peut être inscrit dans les classes Instinct et Novice dans le même concours jusqu'à ce que le chien ait obtenu le titre RATN, après quoi il ne peut plus être inscrit en Instinct.

Les chiens qui obtiendront un titre lors du premier concours peuvent être déplacés vers la classe supérieure pour le concours suivant. Ceci est à la discrétion du manieur et n'est pas requis par les règlements de Barn Hunt. Les formulaires de changement de niveau seront disponibles au secrétariat.

L'horaire et l'ordre de passage seront déterminés une fois les inscriptions terminées.

Il s'agit d'un espace privé, veuillez minimiser les aboiements, ramasser rapidement derrière votre chien et garder vos chiens en laisse à tout moment, sauf dans l'enceinte. Toute personne qui fait preuve d'un traitement agressif envers son chien, le public ou les autres manieurs, sera contrainte de quitter les lieux, sans remboursement.

Tous les chiens doivent être tenus en laisse courte (6 pieds ou moins) et sous contrôle sur le terrain de concours. Les colliers approuvés comprennent des colliers plats à clip ou à boucle, de construction solide et des laisses en cuir ou en nylon. Les colliers martingales à glissement limité sont autorisés. Les colliers/laisses coulissants d'une seule pièce sont autorisés. Les harnais sont autorisés. Les chiens DOIVENT courir « nus », sans collier et/ou harnais.

L'autorisation a été accordée par la Barn Hunt Association au Studio chez Helly pour la tenue de ce Concours Barn Hunt conformément aux règles et règlements du BHA.

POSTE ou EMAIL
29-30 mars 2025

PROPRIÉTAIRE

Prénom:	Nom:
Téléphone	Adresse
Address:	

CHIEN

Nom :	Race:	
Hauteur:	BH #	Sexe: M F

CLASSES

(Encerclez A ou B)

Trial 1	Line Drive	Instinct A B	Novice A B	Open A B	Crazy 8	Senior A B	Master A B
Trial 2			Novice A B	Open A B		Senior A B	Master A B
Trial 3	Line Drive	Instinct A B	Novice A B	Open A B	Crazy 8	Senior A B	Master A B
Trial 4			Novice A B	Open A B		Senior A B	Master A B

Envoyez par email :
concours@studiochezhelly.ca

ou Postez à :
Emilie Seney, 1360 ch des Pins, Trois-Rivières QC, G8W 2L3
SVP ne pas inclure d'argent ou de chèques, vous recevrez des informations de paiement

Assurez vous d'inclure la décharge de responsabilité sur la page suivante

CERTIFICATION D'ACCORD À L'ENTRÉE DU CHIEN J'atteste que je suis le propriétaire actuel du chien, ou que je suis le mandataire dûment autorisé du propriétaire actuel dont j'ai inscrit le nom ci-dessus. En contrepartie de l'acceptation de cette inscription, j'accepte (nous acceptons) de respecter les règles et réglementations de la Barn.Hunt Association, LLC en vigueur au moment de cet événement, ainsi que toutes règles et réglementations supplémentaires apparaissant dans la liste premium. pour cet événement, et j'accepte en outre d'être lié par la décharge de responsabilité jointe à mon inscription. Je certifie (nous certifions) que le chien inscrit ne présente pas de danger (chien ou humain agressif) pour les personnes ou les autres chiens. Cette inscription est soumise pour acceptation sur la représentation et l'accord ci-dessus. J'accepte (nous acceptons) de me conduire (nous-mêmes) conformément à toutes les règles et réglementations de Barn HuntAssociation, LLC et de respecter toutes les décisions prises conformément à celles-ci.

Je reconnais (nous acceptons) que le Club organisant cet événement a le droit de refuser cette inscription pour un motif que le Club jugera suffisant. En contrepartie de l'acceptation de cette inscription et de la tenue de cet événement et de l'opportunité de gagner des prix, des rubans et/ou des trophées, j'accepte (nous acceptons) d'organiser Barn Hunt Association, LLC, Studio chez Helly, leurs membres, les administrateurs, gouverneurs, dirigeants, agents ou secrétaire de l'événement, ainsi que le propriétaire et/ou le bailleur des locaux et tout fournisseur de services nécessaires à la tenue de cet événement, ainsi que tout employé ou bénévole des parties susmentionnées, ainsi que tout juge agréé par BHA LLC. , à en juger lors de cet événement, inoffensif de toute réclamation pour perte ou blessure qui pourrait avoir été causée directement ou indirectement à toute personne ou chose par l'acte de ce chien alors qu'il se trouvait dans ou à proximité des locaux ou du terrain de l'événement ou à proximité de toute entrée de ceux-ci. , et j'assume (nous assumons) personnellement toute responsabilité pour une telle réclamation ; et j'accepte (nous acceptons) en outre de dégager les parties susmentionnées de toute responsabilité en cas de réclamation pour perte, blessure ou dommage causé à ce chien. De plus, j'assume (nous assumons) par la présente l'entière responsabilité et j'accepte d'indemniser, de défendre et de dégager les parties susmentionnées de toute responsabilité contre toute perte et dépense (y compris les frais juridiques) en raison de la responsabilité imposée par la loi à l'une des parties susmentionnées. pour les dommages dus à des blessures corporelles, y compris la mort à tout moment en résultant, subis par toute personne ou personnes, y compris moi-même (nous-mêmes), ou du fait de dommages matériels, découlant de ou en conséquence de ma (notre) participation dans ce cas, quelle que soit la manière dont ces blessures, décès ou dommages matériels pourraient être causés, et que ceux-ci aient ou non pu être causés ou puissent être allégués avoir été causés par la négligence des parties susmentionnées ou de l'un de leurs employés, agents, ou toute autre personne.

Nom _____ **Signature** _____ **Date** _____